

## 《隱私政策聲明 Privacy Policy》

天趣藝術人生基金會（以下簡稱「本會」）非常重視您的個人資料私隱，特此說明本會如何收集、使用及保護您的個人資料。

The Art Life Foundation (**the “Foundation”**) values your privacy and is committed to protecting your personal data.

### **1. 資料收集 Data Collection**

本會及其供應商可能會收集瀏覽本網站者的一般資料，如網域名稱及所瀏覽的頁面，該等資料不涉及個人身份信息，僅用於內部統計分析。

Our service providers may collect general data like domain names and webpages visited by visitors. This data is anonymous and used only for internal statistics, not personal data.

### **2. 個人資料收集目的 Purpose of Personal Data Collection**

您提供的個人資料將予以保密，僅用於本會籌款活動、宣傳推廣、定期通訊、義工服務、意見收集、鳴謝及發出捐款收據等用途。

Any personal data you provide will be kept confidential and used to promote our fundraising events, publicity, newsletters, volunteer services, feedback collection, acknowledgments, and issuing donation receipts.

### **3. 資料查閱及更改權利 Access and Correction of Personal Data**

根據《個人資料（私隱）條例》，您有權查閱、更正或刪除您的個人資料。如需查詢或更改，請以書面形式聯絡本會，電郵：[info@alfc.org.hk](mailto:info@alfc.org.hk)，或郵寄：香港荃灣美環街 1 號時貿中心 21 樓 2104 室。

Under the Personal Data (Privacy) Ordinance, you have the right to access and correct your personal data. To inquire, amend, or delete your personal data, please notify the Foundation in writing via email at [info@alfc.org.hk](mailto:info@alfc.org.hk) or by mail to Room 2104, 21/F, Mega Trade Center, 1 Mei Wan Street, Tsuen Wan, N.T. Hong Kong.

### **4. 私隱政策修訂 Policy Updates**

本會保留隨時修訂/更新此隱私政策的權利，您可瀏覽此網頁以獲取最新內容。  
The Foundation reserves the right to revise or update this privacy policy at any time. Please visit this webpage to obtain the most current version.

感謝您的支持與信任！ Thank you for your trust and support !